
Referat for den ordinære generalforsamling den fredag den 7. maj kl. 16.00  
  

1. Valg af dirigent: Johnny, Johnny konstaterede at generalforsamling var rettig indkaldt.  Fremmødet 
var på 14 personer.  
 

2. Valg af referent: Erling 
 

3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år:  Ved formanden: Se vedhæftet beretning. Beretningen 
blev godkendt.  
 

4. Forelæggelse af årsrapport for det forløbne år til godkendelse:   Regnskabet blev godkendt.  
 

5. Fastsættelse af kontingent og indmeldelsesgebyr:  Som det nuværende niveau  
 

 
6. Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år: Blev godkendt.   

 
7. Behandling af indkomne forslag: Der var ingen indkommende forslag.  

 

 
8. Valg til bestyrelse: 

- Valg af formand: Mads ønsker ikke at genopstille,  
- valg af ny formand: Flemming stillede op og blev enigstemning valgt. 
- Valg af Kasserer: Birgitte, Kassere er ikke på valg.  

 Valg af bestyrelsesmedlem: vælges for 2 år, Otto ønsker ikke at genopstille 
-    Som ny bestyrelsesmedlem blev Tanja valgt.  

- Britta er ikke på valg i år.  
- Erling – er ikke på valg i år:   

-  
9. Valg af suppleant Orla og Pernille blev valgt.  

 
10. Valg af revisor: Erik og Johnny. 

 
11. Uddeling af pokaler. Der uddeles ikke pokaler i år eftersom der ikke har været muligt at skyde i 

kælderen i vinterhalvåret og der har heller ikke været de konkurencer, der kunne af gøre hvem der 
skulle have noget have en pokal.  
 

12. Eventuelt: Der blev drøftet forskellige ting.  


